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2015Z05820 

Vragen van het lid Gerbrands (PVV) aan de Staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht «Tarieven Wmo over de 
kop» (ingezonden 1 april 2015). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Tarieven Wmo over de kop»?1 

Vraag 2
Waarom zijn er zulke grote verschillen tussen verschillende gemeenten in het 
tarief ontstaan, en welke consequenties heeft dit voor de kwaliteit van zorg? 

Vraag 3
Vindt u deze grote verschillen wenselijk? Zo nee, hoe gaat hij ervoor zorgen 
dat deze tariefverschillen minder groot worden? 

Vraag 4
Bent u bereid onderzoek te verrichten naar de gevolgen van de grote 
tariefverschillen voor de inwoners per gemeenten?

1 Binnenlands bestuur, 30 maart 2015
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